

Aika: 14.2.2018
kello 18:00

Paikka: Otakaari 4
02150, Espoo
Kokoushuone
302b

Läsnäolijat: Silja Yli-Juuti, puheenjohtaja Pekka Pirkola (poistui 8.2)
Atte Ahti, sihteeri
Mikael Väisänen
Katarina Varteva
Visa Simola (poistui 12)
Mia Roslund
Sara Kasanen
Susanna Karlqvist
Tuukka Harvela
Nina Tanskanen
Soile Bäckström
Lauri Nyrhilä (poistui 8.3)

1. KOKOUKSEN AVAUS

1.1 Silja Yli-Juuti julisti kokouksen avatuksi ajassa 18:03.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT

5.1 Pöytäkirja 5/2018

Ahti ilmoitti, että läsnäolijoista puuttui kyseisessä pöytäkirjassa kiltakummi Mikhael Koufoksen nimi. Nimi lisätään jälkikäteen pöytäkirjaan.

6. JÄSENASIAT

6.1 Uudet jäsenet.

Päätös: hyväksytään Joel Lahenius Rakennusinsinöörillan jäseneksi.

6.2 Raadin palaute.

Raati oli saanut palautetta kiltahuoneelta puuttuvista latureista ja KP:n mainostamisesta. Laturipisteen ideointi delegoidaan kiltahuonevastaaville. Raati kiittää palautteesta ja ottaa sen huomioon tulevassa toiminnassaan.

7. RIL JA TEK

7.1 TEKIn kuulumiset

Pirkola esitteli itsensä ilmoitti, että hänelle kuuluu hyvää ja että tälle päivälle riittää vielä tekemistä. Pirkola esitteli myös TEKIn toimintaa ja kävi raadin kanssa keskustelua mahdollisesta yhteistyöstä.

7.2 RIL-sopimus

Varteva esitteli raadille tänä vuonna tehtävän RIL-sopimuksen.

8. YLEISTÄ

8.1 Kuulumiskierros

- 8.1.1 Väisänen: ihan hyvää kuuluu.
- 8.1.2 Tanskanen: hyvää kuuluu.
- 8.1.3 Varteva ihan hyvää kuuluu.
- 8.1.4 Ahti: hyvää kuuluu.
- 8.1.5 Kasanen: ihan hyvää kuuluu.
- 8.1.6 Pirkola: ihan hyvää, on paljon tekemistä. Menen ottamaan kuvia alastomista miehistä.
- 8.1.7 Nyrhilä: samaa kuin Pirkola, mutta ilman alastomia miehiä.
- 8.1.8 Simola: ihan hyvää, pitäisi lukea tentteihin.
- 8.1.9 Harvela: väsyttää
- 8.1.10 Bäckström: kuuluu ihan hyvää.
- 8.1.11 Karlqvist: väsyttää.
- 8.1.12 Roslund: eilen oli huono olo, tänään parempi.
- 8.1.13 Yli-Juuti: kuuluu ihan hyvää, pääsen uusimaan tenttejä.

8.2 Teekkarijaoston terveiset

- 8.2.1 Nyrhilä piti diaesityksen raadille Teekkarijaoston toiminnasta.

8.3 Menneet tapahtumat

- 8.3.1 Enoro-excu
Roslundin mukaan tapahtuma meni hyvin.
- 8.3.2 Pikkulaskiainen
Roslund kertoi, että pikkulaskiainen meni myös hyvin. Kaikki olivat ajoissa bussissa kolmelta aamuyöllä
- 8.3.3 Laskiaisrieha
Yli-Juuti kiitti kaikkia tapahtumaan osallistuneita ja erityisesti Harvelaa makkaroiden paistamisesta. Tapahtuma oli raatilaisten mukaan onnistunut.

8.4 Vuosijuhlaedustukset

Yli-Juuti kysyi, haluaako kukaan osallistua KY:n vuosijuhlille vapautuneille paikoille. Sovittiin että Emmi Kosomaan lisäksi kukaan ei enää lähde edustamaan kyseisille juhlille. Yli-Juuti tiedottaa KY:tä asiasta. Kasanen ja Tanskanen ilmaisivat halukkuutensa edustaa kiltaa Apoptoosissa. Ehdotusta kannatettiin.

Päätös: Sara Kasanen ja Nina Tanskanen edustavat

Rakennusinsinöörikiltaa Inkubion vuosijuhlilla. Karlqvist ilmoitti, että Fuusioon on tullut kutsu, ja Roslund ilmoitti, että Årsfestiin on tullut kutsu. Karlqvist ilmaisi halukkuutensa osallistua Fuusioon ja Tanskanen sekä Harvela ilmaisivat halukkuutensa osallistua Täffän Årsfestiin. Lisäksi Henri Hakala oli esittänyt toivomuksensa Fuusioon pääsystä ITMK:n kanssa. Ehdotuksia kannatettiin. **Päätös: Henri Hakala ja Susanna Karlqvist edustavat Rakennusinsinöörikiltaa Fyysikkokillan vuosijuhlilla ja Tuukka Harvela ja Nina Tanskanen edustavat Rakennusinsinöörikiltaa Täffän vuosijuhlilla.**

8.5 Raatipaita

Simola esitteli raadille uuden raatipaitaluonnoksen. Raati ehdotti pieniä muutoksia, mutta oli pääosin tyytyväinen.

8.6 Töpsy

Varteva kertoi, että hänelle oltiin soitettu Heleniltä. Helen oli halunnut tietää, onko IK:lla Töpsyn luovutus sopimusta. Asiaa selvitetään töpsyvastaava Ida Tasan kanssa. Lisäksi Töpsyn korjaamisen tiimoilta oli otettu yhteyttä Kosti Kangasmaahan.

8.7 Hankinta: Kamera

Karlqvist esitteli raatilaisten erilaisia kameravaihtoehtoja. Sovittiin, että Karlqvist hankkii kameran mahdollisimman pian.

8.8 Teekkarispeksi

Yli-Juuti kysyi, halutaanko järjestää raksa/raatikasa Teekkarispeksiin. Raadin

mielestä erillisen kasan järjestäminen ei ole tarpeellista.

8.9 AINO-artikkeli

Yli-Juuti kertoi, miten muut erityisasemayhdistykset ovat reagoineet AINO:n Sisäpiirivitsi-artikkeliin ja minkälaisia toimenpiteitä ne aikovat tehdä. Raati ei nähnyt aiheelliseksi sitä, että IK tekisi virallisen kannanoton asiasta. Ahti kirjoittaa seuraavaan viikkotiedotteeseen lyhyen tekstin, jossa muistutetaan palautteen tärkeydestä killan toiminnan kehittämisessä, vaikka palaute ei sinällään koskisi raadin toimintaa. Raati toivoo saavansa kuulla myös esimerkiksi killan tapahtumissa koetusta syrjinnästä tai ahdistelusta, jotta asiaan voidaan puuttua ja viedä eteenpäin.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA

9.1 Ei esille tulleita asioita.

10. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA

10.1 YIT

Varteva ilmoitti, että YIT:itä saadaan ensi syksyllekin haalarit, mutta haalaritilauksen käytännöt muuttuvat hieman. Vastineeksi YIT haluaa lisää näkyvyyttä, ja Varteva pyysi muilta raatilaisilta ideoita YIT:n näkyvyyden lisäämiseen. Yli-Juuti ehdotti YIT:n näkyvyyttä orientaatioviikon tapahtumiin. Raati oli sitä mieltä, että ehdotus oli hyvä. Muita esille tulleita ideoita olivat erilaiset oheistuotteet, kuten aurinkolasit, tai kesätapahtumat. Simola muistutti, että näkyvyys tulee toteuttaa luonnollisesti, jotta sekä yritys että fuksit hyötyvät yhteistyöstä.

10.2 Boost Brothers

Varteva kysyi raadin mielipidettä Boost Brothersin kanssa järjestettävästä fuksien tapahtumasta. Varteva keskustelee Simolan kanssa myöhemmin.

10.3 Kevätseminaari

Varteva ilmoitti keskustelleensa Sakari Huhtasen kanssa Aaltoes-järjestön kanssa järjestettävästä seminaarista. Seminaarista saatavilla varoilla rahoitettaisiin ulkoexcursiota.

10.4 Yhteiset pelisäännöt

Varteva muistutti, miten käyttäytyä raadin edustustilanteissa, varsinkin sellaisissa joissa on yritysedustajia mukana. Yli-Juuti korosti tämän tärkeyttä.

11. FUKSITOIMIKUNTA

11.1 Fuksien kulumiset

Simolan mukaan fukseille kuuluu pääasiassa hyvää.

12. OPINTOTOIMIKUNTA

12.1 Koulun kuulumiset

Bäckström oli kokoustanut koulun kanssa ja kertoi raadille uudesta kansainvälisestä sivuaineesta sekä tenttiakvaariokokeilusta, jossa tentin voi suorittaa tietokoneella omalla ajalla.

12.2 Tekniikan edistämissäätiön Hyvä opettaja-palkinto

Bäckström kertoi raatilaisten Hyvä opettaja-palkinnosta ja pyysi raatia miettimään sopivia ehdotuksia palkinnon saajaksi. Keskustelua asiasta jatketaan seuraavassa kokouksessa.

13. ULKOASIAINTOIMIKUNTA

13.1 Kv-ISO rekry

Karlqvist pyysi jotakuta tarkistamaan kirjoittamansa rekrytekstin. Tanskanen tarkistaa.

14. RUUTISET-TOIMIKUNTA

14.1 Ensimmäinen lehti

Kasanen muistutti raatilaisia laittamaan kysymysten vastaukset raatihaastattelua varten ja kysyi Vartevalta yritysten lehtitilausmääristä.

15. EXCURSIOTOIMIKUNTA

15.1 Vujuexcu.

Roslund ilmoitti, että vujuexcursion päivä on vaihdettu keskiviikolle 28.3. MAIK-risteilyn takia ja että sen järjestely on hyvällä mallilla.

16. RAHA-ASIAT

16.1 Laskujen hyväksyminen

Päätös: hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvaustositteet.

16.2 Vuosijuhlaedustusten kulukorvaukset

Väisänen ilmoitti, että kulukorvaukset hoidetaan kuten ennenkin ja että kilta ei maksa vuosijuhlaedustuksien silliaamiaisia.

17. TIEDOTUS

17.1 Ei esille tulleita asioita.

18. AYY JA ITY

18.1 Ei esille tulleita asioita.

19. MAIK JA AA-KERHOT

19.1 Ei esille tulleita asioita.

20. M.E.T.A

20.1 Ei esille tulleita asioita.

21. SEURAAVA KOKOUS

21.1 Sovittiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi vakiokokousajasta poiketen 22.2 klo 18.

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

22.1 Yli-Juuti päätti kokouksen ajassa 19:57.

VAKUUDEKSI

Silja Yli-Juuti
Puheenjohtaja

Atte Ahti
Kirjuri-tiedottaja